

	100.102.008	Program AntiRasuah - Global Lampiran 8 BENDERA AMARAN		
KORPORAT UNDANG-UNDANG ETIKA & PEMATUHAN	Pemilik Polisi:	Penasihat Umum Bersekutu - Pematuhan		
	Tarikh Kuat Kuasa:	17-Jun-2015	Semakan: 4	Halaman 1 daripada 1

Apabila bekerja dengan Pihak Ketiga, pastikan anda cari "**Tanda Amaran.**" Tanda amaran juga kadang-kadang dirujuk sebagai bendera merah. Ia adalah situasi yang mungkin timbul untuk menunjukkan satu isu yang berpotensi di bawah undang-undang antipenyogokan dan rasuah antarabangsa. Senarai di bawah mengandungi contoh dan tidak menyeluruh. Jika ragu-ragu, hubungi Pejabat Etika dan Pematuhan dalam Jabatan Undang-undang Regal.

KELAYAKAN & REPUTASI	AMALAN PERNIAGAAN
<p>Kekurangan kelayakan untuk projek atau tugas</p> <p>Banyak bergantung pada hubungan politik atau kerajaan, berbanding dengan kakitangan yang berpengetahuan</p> <p>Keengganan untuk menjawab soalan mengenai hubungan dengan atau kepentingan yang melibatkan pegawai kerajaan</p> <p>Hubungan dengan pegawai kerajaan</p> <p>Keengganan untuk mengesahkan pematuhan dengan undang-undang anti penyogokan dan rasuah</p> <p>Keengganan untuk bersetuju secara bertulis untuk mengikuti undang-undang dan polisi antirasuah Regal yang berkaitan</p> <p>Negara, kawasan atau industri mempunyai reputasi untuk rasuah dan penyogokan</p> <p>Keengganan untuk menjawab atau memberikan jawapan mengelak mengenai struktur pemilikan syarikat, seperti prinsipal, subkontraktor, dll.</p>	<p>Dokumen menyembunyikan identiti sebenar wakil atau ejen negara</p> <p>Perbelanjaan luar biasa atau mewah untuk hiburan, aktiviti pengiklanan atau pentadbiran</p> <p>Deskripsi pembayaran kadar komisyen adalah lebih tinggi daripada "kadar semasa" tidak berkaitan dengan akaun tertentu</p> <p>Akaun atau transaksi tanpa rekod</p> <p>Tidak jelas, keterangan tidak spesifik bagi pembayaran yang dibuat dalam entri</p> <p>Permintaan untuk pembayaran di negara pihak ketiga, kepada pihak ketiga, dalam "wang tunai" atau dana yang tidak boleh dikesan, atau untuk akaun luaran</p> <p>Laporan akaun perbelanjaan palsu atau tidak tepat atau permintaan untuk invois atau dokumen palsu</p> <p>Tidak berhasrat untuk menjadikan buku dan rekodnya sebagai subjek pengauditan oleh Regal</p>

Pelulus:	<input type="checkbox"/> Jawatankuasa Risiko dan Pematuhan <input checked="" type="checkbox"/> Penasihat Umum	Maklumat Simpanan Dokumen: 2014-00120: 0000006411
Bahasa:	Sama seperti Polisi AntiRasuah – Global 100.102	
Sejarah Semakan/Tarikh Dilengkapkan:	4: tukar bahasa rujukan untuk sepadankan Polisi 3: format dan ditukar kepada Lampiran 8 2: nama ditukar disemak kepada "Bendera Amaran" Baru (Bendera Merah)	17-Jun-2015 11-Jun-2015 30 Ogos 2012 Ogos-2011

Dokumen ini dikawal dan telah dikeluarkan secara elektronik. Versi Bahasa Inggeris disiarkan pada laman web korporat [Regal](http://investors.regalbeloit.com/phoenix.zhtml?c=116222&p=irol-govanticorruption) (<http://investors.regalbeloit.com/phoenix.zhtml?c=116222&p=irol-govanticorruption>) adalah dokumen yang terkini. Salinan bercetak atau elektronik yang disimpan di tempat-tempat lain mungkin ketinggalan zaman.